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Obiteljski posjet

Nadbiskup Kutleša posjetio je
centre Opusa Dei u Zagrebu.
Ovo je prvi posjet mons. Kutleše
centrima Opusa Dei u
Hrvatskoj, čiji je cilj bio da se
zagrebački nadbiskup upozna s
radom centara, programima i
aktivnostima koji se provode u
njima i izvan njih

18.02.2025.

Zagrebački nadbiskup mons. Dražen
Kutleša posjetio je u ponedjeljak 17.
veljače ženski i muški centar Opusa
Dei u Zagrebu. Radilo se o



obiteljskom posjetu centrima
"Harmica" i "Gradec", a nadbiskup
Kutleša u ženskom centru "Harmica"
predvodio je i misno slavlje pred
okupljenim vjernicima Prelature. U
svojoj je propovijedi mons. Kutleša,
govoreći o evanđelju dana kazao
između ostalog kako farizeji zbog
svoje tvrdokorne nevjere ne
uspijevaju shvatiti pravi smisao
čudesnog umnažanja i dijeljenja
kruha.

- Vidjet ćemo u sutrašnjem čitanju da
isti izazov stoji i pred učenicima
kojima prijeti kvasac farizejski i
kvasac Herodov. Ako se zatvore pred
Isusovim riječima i odbiju ući u
poslanje na koje ih poziva i oni mogu
zauzeti stav protivljenja njemu.
Opasnost farizejskog kvasca uvijek
prijeti istinskoj vjeri koja prati Božje
djelovanje. Čak i nama koji
svakodnevno sudjelujemo u
euharistiji može se dogoditi da
zatvorimo svoja srca za Božje



milosno djelovanje, dok istovremeno
tražimo znakove koji bi potvrdili
naša predviđanja i očekivanja.
Euharistija je sasvim nešto drugo:
ona je spomen-čin, memorija i
aktualizacija Božjeg spasonosnog
djelovanja i kao takva suprotnost je
svakoj okamenjenosti i tvrdoći srca,
kazao je nadbiskup i dodao:

- Isusov duboki uzdah čežnja je
njegove duše za našim srcima. On
želi da razumijemo koliko je Bogu
stalo do čovjeka, da očistimo svoje
pameti i svoja srca od svake zablude
i odupremo se napasti da ga
iskušavamo poput farizeja. Isus zna
da u tome ne možemo uspjeti sami i
zato od nas ne traži ništa drugo nego
djetinje pouzdanje u njega. Ako se
ponekad čini da ne uslišava naše
molitve, možda je to poziv da
pozornije osluhnemo želje njegova
srca i promijenimo vlastitu
perspektivu.



Svi smo, barem jednom u životu,
iskusili bol nerazumijevanja, kada
netko do koga nam je stalo ne
prepozna ili krivo protumači
znakove naklonosti i ljubavi koje mu
želimo iskazati. Gospodin nam u
svakom euharistijskom slavlju nudi
obilje svoje ljubavi. Otvorimo svoja
srca. Umjesto da budemo razlog
njegova bolnog uzdaha, budimo
razlog njegova klicanja: „Slavim te,
Oče, Gospodaru neba i zemlje, što si
ovo sakrio od mudrih i umnih, a
objavio malenima“, zaključio je
nadbiskup.

Nakon Mise, biskup je imao obiteljski
susret s vjernicima Djela, njihovim
obiteljima i prijateljima. Prenijeli su
mu da im je Harmica dom gdje
primaju kršćansko obrazovanje,
puno ljubavi i ohrabrenja za brojne
inicijative. Spomenuli su apostolat
koji provode s drugim bračnim
parovima i obiteljima kako bi im



pomogli u bračnom životu i odgoju
djece. 

Ovo je prvi posjet mons. Kutleše
centrima Opusa Dei u Hrvatskoj, čiji
je cilj bio da se zagrebački nadbiskup
upozna s radom centara,
programima i aktivnostima koji se
provode u njima i izvan njih, te da u
druženju sa vjernicima sazna kako se
duhovnost Opusa Dei razvija u
Zagrebu, ali i ostatku Hrvatske. U
opuštenoj, obiteljskoj atmosferi
razgovor vjernika i nadbiskupa
trajao je više od sat vremena.

Luka Capar/Komunikacijski
ured Opusa Dei
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